免修進階英語課程申請 Q And A

Q:每年辦理時程為何?

A:每年開放 2 次上網申請,每次為期一週,約為 3 月中、下旬及 10 月上旬。

Q:申請對象有哪些?

A: (一) 本校自 91 學年度起入學之學士班學生,皆須修習「進階英語」課程, 修習及格始得畢業;若符合本辦法所列之免修條件之一,須提出本免修申請。

(二)原已通過本校舉辦集體報名之「全民英語能力分級檢定測驗」者及經審核通過具免修大一英文資格者,通過之名單將匯入免修檔,不需再申請進階英語免修。

Q:申請方式及繳交證件及地點?

A:請於公告申請期限內至 MyNTU 網頁,點選「學生專區」中「課務資訊」 之「免修進階英語申請」,填妥相關資料後印出免修進階英語申請書,連 同相關文件至外語教學暨資源中心辦理。

Q:有其他注意事項嗎?

A:學生得視需要提出書面申請免修進階英語課程,申請流程請參考外語教學暨 資源中心網頁。(網址: https://fltc.fltc.ntu.edu.tw/)

Application for Exemption from the OEP Courses Q And A

- 1. Application Periods: Applications are open twice a year, lasting one week respectively. (Around mid- or late March and early October)
- 2. Application method:
 - (1) Starting from Academic Year 2002, all undergraduate students are required to take the OEP courses in order to fulfill the graduation requirements. However, if a student meets any of the exemption criteria listed in the regulations, you can apply for exemption.
 - (2) Students who have already passed the General English Proficiency Test administered by the university or have been granted exemption from the Freshman English courses need not apply for exemption from the OEP courses additionally.
 - (3) To apply for the OEP course exemption, visit the MyNTU website during the application period. Click on "Student Area" and then navigate to "Curriculum Information" to find the "Application for Exemption from the OEP Courses" link. Fill out the relevant information and print the application form. Submit the completed form along with the necessary documents to the Foreign Language Teaching & Resource Center.
- 3. Important Notes: Students may apply for exemption from the OEP courses by submitting their written application. The procedures can be found on the Foreign Language Teaching and Resource Center's website at fltc.fltc.ntu.edu.tw.